
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. februar 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Lars og John. Ordstyrer: Peter 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. januar 2012 blev godkendt.  

 

2.  

Opfølgningslisten blev gennemgået. Presserende opgaver vil blive udført. 

 

3. 

Bentes bunke. Jørn og Alvin har bygget en anhænger til John Deere maskinen. Bente fremviste 

fotos. Godt arbejde. Bente og Jørn har foreslået at genoptage kontaktpersonordningen i parcelfor-

eningerne, så grundejerforeningen har en kontaktperson i hver parcelforening. Punktet tages op på 

næste bestyrelsesmøde. Generalforsamlingsdato er fastlagt til torsdag, d. 31. maj 2012 kl. 19.30 i 

Kolt Forsamlingshus. Edith, Verner og John er på valg. De to førstnævnte genopstiller ikke. Verner 

undersøger emne til bestyrelsens forslag til formandskandidat.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Verner inddrager Hegnstilsynet i en sag om et hegn opført udenfor skel. 

Verner har været til møde med Keith Lassen fra Bygningsinspektoratet vedr. træfældning i vores 

område. Afgørelsen blev, at Keith Lassen skal have tilsendt beboernes anmodninger om træfæld-

ning, hvorefter han tager stilling i hvert enkelt tilfælde, inden vi fælder foreningens træer. I den 

forbindelse er bestyrelsen kommet i tvivl om vedtægternes § 22, stk. 2 og § 23 er gyldige. Verner 

undersøger hos vores advokat. Bente tager kontakt til de medlemmer, der ønsker træfældning og 

hvor dette har været sat i bero mens sagen har verseret. Bente indsender disse anmodninger til 

Århus Kommune efter accept fra de berørte medlemmer. Bestyrelsen ønsker udarbejdet en 

beplantningsplan (beskæring/fældning/nyplantning af træer)i nær fremtid. Verner sætter det i gang. 

 

5. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og knyttede kommentarer til enkelte 

poster. Der skal holdes igen med driftsudgifter i sidste kvartal af regnskabsåret. Peter kontakter 

Nordea vedr. salg af værdipapirer.    

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge får lavet sikkerhedskopi inden 1. marts 

2012. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John fraværende. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille laver et punkt til GF om lån af egne fondsmidler til 

etablering af multi-bane. Pernille ønsker evt. overskud hensat på legepladsfonden. 

 

12.  

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


